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 JAARVERSLAG VAN DE CONTACTGROEP POSTACTIEVEN 
REGIO GILZE-RIJEN 

OVER HET VERENIGINGSJAAR 2023 
 
 
 
 

 
Algemeen.  
2023 was het eerste jaar na de coronacrisis waarin alle activiteiten doorgang kunnen vinden. 
We kunnen terugkijken op een actief verenigingsjaar met goed bezochte activiteiten en 
positief nieuws over het ledenaantal.  
 
Ledenbestand. 
Voor het eerst sinds vele jaren is de dalende trend in het ledenaantal omgebogen. Dit jaar 
waren er opzeggingen, die veelal het gevolg waren van hoge leeftijd en afnemende 
gezondheid. Helaas is ook dit jaar weer een aantal leden of partners overleden. Positief is het 
feit dat we, door de inspanningen van het bestuur en de goede samenwerking met de 
loketfunctionaris, de dienstverlaters in 2023 beter wisten te bereiken. Daarnaast heeft de 
voorzitter een groot aantal personen weten te bereiken die de dienst al langer geleden heeft 
verlaten. Hierdoor is het aantal nieuwe leden dit jaar hoger dan het aantal leden dat heeft 
opgezegd en is het ledenaantal gestegen van 227 naar 229. 
 
Activiteiten 2023.  
In 2023 hebben de gebruikelijke activiteiten plaatsgevonden: de ALV met Social, de 
Nieuwjaars- Lente- en Herfst Social, de Grote Reünie Social en natuurlijk de dagtocht. De 
activiteiten werden goed bezocht en tijdens bijna alle activiteiten kon de voorzitter één of 
meerdere nieuwe leden verwelkomen. 
 
Tijdens de Nieuwjaars Social van 10 januari werd uiteraard een toast uitgebracht op het 
nieuwe jaar en konden we genieten van een uitgebreid buffet. Tijdens de ALV 2023 op 14 
maart was de nieuwe voorzitter – op basis van het rooster van aftreden – alweer aftredend. 
Ook de secretatis was aftredend. Beiden stelden zich herkiesbaar en daar is door de ALV mee 
ingestemd. 
 
Op 30 mei vond de (Lente) Reünie BBQ plaats. Deze stond niet alleen open voor leden van de 
CGPA, maar ook voor veteranen in de regio. Het vfonds nam een deel van de kosten voor 
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haar rekening. Op 30 juni vond in het Nationaal Militair Museum de CLSK-Veteranendag 
plaats. Die dag werd ook 110 jaar luchtvaart en 70 jaar Koninklijke Luchtmacht gevierd. Een 
aantal van onze leden bezocht deze evenementen.  
 
De dagtocht ging dit jaar op 22 augustus naar Den Bosch. De deelname was beter dan vorig 
jaar en we kunnen terugkijken op een interessante en vooral gezellige dag, waarop uiteraard 
de Bossche bol niet ontbrak. Naast een vaartocht door de Binnen-Dieze werd een boeiende 
rondleiding verzorgd in het oude stadhuis van den Bosch. 
 
Dit jaar werd door omstandigheden de volgorde van de Herfst en Reünie Social omgedraaid. 
De Herfst Social vond hierdoor al plaats op 3 oktober. Het jaar werd op 21 november 
afgesloten met de Reünie Social, waar we konden genieten van een prima mosselmaaltijd. 
Voorafgaand aan deze Social heeft Kolonel Remco Bastiaan van Staf CLSK een interessante 
lezing verzorgd over actuele zaken die binnen de Koninklijke Luchtmacht spelen. 
 
Op 7 november was een bijeenkomst gepland om aanwezig te zijn bij een repetitie van het 
orkest van de Koninklijke Luchtmacht. Door omstandigheden kon deze niet doorgaan, maar 
in 2024 wordt een nieuwe poging gewaagd.  
 
Op 11 december werd bij de staf van het Commando Luchtstrijdkrachten in Breda een 
informatieve eindejaarsbijeenkomst gehouden voor de besturen van de CGPA-en.  
 
Aan het eind van het jaar heeft het bestuur de leden verrast met een kleine attentie die paste 
bij de tijd van het jaar, te weten kerstservetten.  
 
In de loop van het jaar heeft de voorzitter deelgenomen aan het Voorzittersoverleg CGPA bij 
Staf CLSK en het MiLu overleg (veteranen Militaire Luchtvaart), waarin afstemming 
plaatsvindt tussen de veteranenorganisaties en de CGPA-en. Ook heeft zij aangesloten bij een 
overleg van de loketfunctionarissen. 
 
De verslagen van de leden-activiteiten en de bijbehorende foto’s zijn terug te vinden op onze 
website www.cgpagzrij.nl 
 
Tenslotte 
Het bestuur heeft gemeend een eigen geluidsinstallatie aan te schaffen zodat we minder 
afhankelijk zijn van de regelmatig minder goed functionerende standaard installatie van de 
MFR. Het bestuur is blij dat het na de COVID jaren met beperkte tot geen activiteiten 
wederom kan terugkijken op een actief verenigingsjaar met goedbezochte activiteiten en een 
stijgend ledental en is zeker gemotiveerd om er in 2024 weer een mooi jaar van te maken. 
 
 
 
 
De secretaris,       De voorzitter, 
 
 
 
 
T. Bijl         C. Oppers - Beumer 
 


